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Věc: Žádost o poskytnutí informací podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k 

informacím, ze dne 14.1.2025 
 
 
 
Ve věci Vaší žádosti o poskytnutí informací podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném 
přístupu k informacím, ze dne 14.1.2025, Vám k Vámi položeným dotazům níže sdělujeme 
následující:  
 

1. Kdy byla výše uvedená odchytová klec instalována a kým? 
 
Odchytová klec byla instalována dne 4.12.2024, zaměstnanci podniku Lesy hl. m. Prahy na 
žádost MČ Praha 5 Zbraslav. 
 

2. Kolik divokých prasat bylo celkově odchyceno pomocí této konkrétní 
odchytové klece za posledních 12 měsíců? 

 
Nebylo zde odchyceno žádné divoké prase. 
 

3. Byla tato klec jediná, nebo jich bylo v roce 2024 na území MČ Praha-Zbraslav 
instalováno více? Pokud ano, kde se další klece nacházely či nacházejí. 

 
Tato klec byla jediná, kterou organizace Lesy hl. m.Prahy instalovala. Informace o 
případných jiných subjektech  nemáme k dispozici. 
 

4. Jakým způsobem bylo s odchycenými zvířaty dále nakládáno? Konkrétně mě 
zajímá, zda byla přemístěna, usmrcena, nebo jinak vypuštěna, a případně kde. 

 
Vzhledem k tomu, že nebylo žádné zvíře odchyceno nedošlo k žádné manipulaci se zvířaty, 
nicméně legislativa možnost převozu vylučuje z důvodu prevence přenosu afrického moru 
prasat. 
 



5. Na základě jakých skutečností a právních předpisů bylo rozhodnuto o instalaci 
odchytové klece? 

 
Na základě žádosti MČ Zbraslav a nájemce honitby bylo vydáno povolení k odchytu a odlovu 
divočáků na nehonebních pozemcích městské části, a to rozhodnutím Státní správy lesů a 
myslivosti hlavního města Prahy. 
 

6. Došlo v měsíci listopadu či prosince 2024 k odchytu bachyně, která se v oblasti 
za obchodem Lidl na území Městské části Praha-Zbraslav vyskytovala několik 
let? Pokud ano, prosím o podrobnosti týkající se tohoto odchytu. 

 
V uvedených měsících nedošlo k žádnému odchytu.  
 

7. Jaké byly důvody a cíle instalace této klece v dané lokalitě? 
 
Klec byla instalována z důvodu eliminace škod na pozemcích městské části, soukromých 
subjektů a zajištění bezpečnosti obyvatel. 
 

8. Došlo v roce 2024 na území Městské části Praha-Zbraslav k odstřelu divokých 
prasat? Pokud ano, prosím o uvedení konkrétního množství a případně lokalit, 
kde k odstřelu došlo. 

 
Tuto informaci nemáme k dispozici, pro její získání kontaktujte uživatele honitby, který na 
daném území hospodaří. 
 
 
S pozdravem 
 
 
 
 
------------------------------------------------------ 
Ing. Ondřej Palička, ředitel organizace 
Lesy hl. m. Prahy 
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